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Actualiteitsvraag van de heer Mathias Vanden Borre aan mevrouw Ans Persoons, 

collegelid bevoegd voor Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 

 

Onderwerp: Renovatie van het gemeenschapscentrum De Markten 

___________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

Op 5 maart lazen we in Bruzz dat de aannemer voor de renovatiewerken van het 

gemeenschapscentrum De Markten in januari failliet werd verklaard. De 

centrumverantwoordelijke verklaart in het artikel dat de aannemer vaak verdween en de 

communicatie moeilijk verliep, een situatie die blijkbaar al een jaar aansleepte. 

 

Gek, want in december, tijdens de bespreking van de laatste aanpassing van het meerjarenplan, 

ondervroeg ik het collegelid over de renovatiewerken van GC De Markten. Ik had toen al het 

gerucht opgevangen dat de aannemer failliet zou zijn en dat de werknemers niet meer zouden 

opdagen. Het collegelid reageerde dat discussies met de aannemer voor vertraging zorgden en 

dat er nog niet beslist werd om al dan niet verder te werken met die aannemer. 

 

Ik vroeg ook of de vertraging zou oplopen tot twee jaar, maar volgens het collegelid was dat 

een foute inschatting. 

 

In dat verband heb ik de volgende vragen: 

 

 Wat zijn de financiële gevolgen van de vertraging voor het project? Hoeveel vertraging 

heeft het project opgelopen? 

 

 Waarom greep het college niet eerder in? Waarom werd er niet eerder beslist om de 

samenwerking met de aannemer stop te zetten?  

 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 


